
Zápis ze schůze výboru ČBF OZČ Plzeň       č. 1/ 2020 

 

 Konaná dne :  14.1. 2020 

 

 Přítomnost:  Červenka,, Kohút, Marian,  Pipta, Eisman 

 

 Omluveni:   

 

 Hosté: Fryček - DOK, Buňka – sekretář  ČBF OZČ 

 

 

 Oblastní výbor ČBF OZČ projednal:  

 

 

1/  Kontrola úkolů: - kontrola dotací PK a ČBF – odevzdáno 

                                  výbor zprávu schválil 

- vypsání výběrového řízení na trenéry LODM – splněno 

 

 

2/ Průběžnou zprávu o průběhu oblastních soutěží podal předseda STK p. Buňka 

- zpráva byla schválena 

- výbor schválil vyhlášení kvalifikací U11-U13 v roce 2020 

- nutnost doplnit STK o nové členy , zajistí předseda STK a obrátí 

se na kluby a oddíly o návrhy 

 

3/ Zprávu o turnajích krajských výběrů hochů a dívek v prosinci 2019 podali trenéři výběrů 

    pan St. Marian a pan Jiří Buňka. Hoši turnaj v Brandýse celkově vyhráli a dívky se umístily 

    na turnaji v Hradci Králové celkově na 6. místě. Výbor ČBF OZČ gratuluje a děkuje za    

    výbornou reprezentaci. Zároveň děkuje všem zainteresovaný, klubům,oddílům a trenérům. 

 

4/ Výbor schválil plán práce na rok 2020. Schůze se budou konat vždy druhé úterý v měsíci  

    ve VIP  na Lokomotivě. Dále členové výboru a předseda DOK dostaly k připomínkování    

    návrh  na doplnění a aktualizaci Organizačního řádu ČBF OZČ. Ten bude projednán na     

    příští schůzi výboru. 

 

5/ Výběrové řízení :  byla schválena výběrová komise ve složení: čl.výboru + pánové Buňka, 

                                  Fryček a Karásek. 

- ve výběrovém řízení byli vybráni :  pro družstvo dívek p. Buňka 

                                                                                              pro družstvo hochů p. St. Marian 

                                   / viz příloha – pro uchazeče/ 

 

6/ Různé -  vyhlášení kurzu trenérů v roce 2020- návrh termínu konání a zveřejnění na webu 

                   ČBF OZČ zajistí p. S.Marian – termín : do konce března 2020 

 

 

 

 

Zapsal:   Červenka                                                                   Ověřil:  Buňka 

     

 


